

Fabriqué par | *Produced by*

vosges®™

Technologie de l'avenir
Future Technology

VOSGES Srl

Via Roma, 133
36040 TORRI DI QUARTESOLO
Vicenza - Italie
Tél. +39 0444 387119 r. a.
www.vosges-italia.it
E-mail: info@vosges-italia.it

GARANTIE | WARRANTY

NEW **ara**®™
super magnetic
water treatment systems

CE



super catalyzer®™



Selon les règles, les lois et le droit International. Le produit n'est plus garanti en cas de: manipulation non correcte de l'accélérateur ionique, chocs et/ou ouverture du système avec pour conséquence l'interruption du champ magnétique et si le NEW ARA n'a pas été installé après un filtre mécanique entre 60 et 50 micron et avant le clapet anti-retour. Le produit est conforme à la réglementation de la loi 443 de 21.12.90.

According to the rules, the Laws and the International Right. The warranty of the product fails when there are breaches or malfunctions caused by a not corrected manipulation of the ionic accelerator, hits, openings with consequent interruptions of the magnetic field, and, if the NEW ARA accelerator isn't installed between a mechanical filter of 60 or 50 micron and a no return valve.

The product is in conformity with the regulations of the law 443 of 21.12.90.



Selon les règles, les lois et le droit International. Le produit n'est plus garanti en cas de: manipulation non correcte du catalyseur, chocs et/ou ouverture du système avec pour conséquence l'interruption du champ magnétique.

En cas d'utilisation avec de l'huile dense et du btz le SUPER CATALYZER doit être installé après un préchauffage du combustible à 60° au moins.

Le produit est conforme à la réglementation de la loi 443 du 21.12.90.

According to the rules, the Laws and the International Right. The warranty of the product fails when there are breaches or malfunctions caused by a not corrected manipulation of the catalyzer, hits, openings with consequent interruptions of the magnetic field. In the case of utilization on thick oil and low way of sulphur the SUPER CATALYZER must be installed after a fuel pre-heating system, that rises up the temperature of it to at least 60°.

The product is in conformity with the regulations of the law 443 of 21.12.90.